

Title (en)

INSTANT PHOTOGRAPH-POSTCARD.

Title (de)

ANSICHTSPOSTKARTE ZUM SELBERMACHEN.

Title (fr)

CARTE POSTALE-PHOTO INSTANTANEE.

Publication

EP 0561784 A1 19930929

Application

EP 91916133 A 19910912

Priority

- GB 9019996 A 19900913
- GB 9103366 A 19910218
- GB 9105801 A 19910319

Abstract (en)

[origin: WO9205037A1] A postcard (40) comprises a plastics backing sheet (1; 41) which is secured to a transparent front sheet (2; 42) so as to define a flat space between them in which is received a photograph (6; 45). Various ways of holding the backing and front sheets together are disclosed. The backing sheet (1; 41) may have a rough or matte outer surface (15; 44) upon which the user can write and stick stamps. Various ways of holding the postcard between the front and backing sheet are disclosed.

Abstract (fr)

Une carte postale (40) comprend une feuille de support en plastique (1; 41) fixée à une feuille supérieure transparente (2; 42) de façon à définir un espace plat entre elles, dans lequel une photographie (6; 45) est placée. On décrit différentes façons de retenir ensemble la feuille de support et la feuille supérieure. La feuille de support (1; 41) peut comprendre une surface externe rugueuse ou mate (25; 44) sur laquelle l'utilisateur peut écrire et coller des timbres. On décrit différentes façons de retenir la carte postale entre la feuille de support et la feuille supérieure.

IPC 1-7

B42D 15/02

IPC 8 full level

B42D 15/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 15/027 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9205037A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9205037 A1 19920402; AU 8516291 A 19920415; EP 0561784 A1 19930929

DOCDB simple family (application)

GB 9101566 W 19910912; AU 8516291 A 19910912; EP 91916133 A 19910912